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Dagordning Œrsmšte BohuslŠns KlŠtterklubb 2021 
 
 

!" # Mštets šppnande  
 

-"# FaststŠllande av ršstlŠngd fšr mštet  
 

1"# FrŒga om mštets behšriga utlysande  
 

7"# Val av ordfšrande till mštet  
 

," # Val av sekreterare till mštet  
 

0"# Val av protokolljusterare och ršstrŠknare  
 

6"# FaststŠllande av fšredragningslista  
 

F"# Styrelsens  
a.# verksamhetsberŠttelse fšr det senaste verksamhetsŒret 
b.# fšrvaltningsberŠttelse (balans- och resultatrŠkning) fšr det senaste rŠkenskapsŒret  

 
8"# Revisorernas berŠttelse šver styrelsens fšrvaltning 

 
!E"#FrŒga om ansvarsfrihet fšr styrelsen fšr den tid revisionen avser  

 
!!" #FaststŠllande av medlemsavgifter 

 
!-" #FaststŠllande av verksamhetsplan samt behandling av budget fšr det kommande 

verksamhetsŒret  
 

!1" #Behandling av styrelsens propositioner samt inkomna motioner  
 

!7" #Presentation av valberedningens fšrslag  
 

!," #Val av  
a.#fšreningens ordfšrande fšr en tid av ett Œr 
b.#halva antalet švriga ledamšter i styrelsen fšr en tid av tvŒ Œr 
c.#tvŒ revisorer fšr en tid av ett Œr, i detta val fŒr inte styrelsens ledamšter delta 
d.#tvŒ ledamšter i valberedningen fšr en tid av ett Œr, av vilka en utses till 

sammankallande 
e.#beslut om val av ombud till SKF:s fšrbundsmšte, Œrsmštet kan delegera beslutet till 

styrelsen 
 

!0" #…vriga frŒgor 
 

!6" #Mštets avslutande 
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1 VerksamhetsberŠttelser BKK 2020 
 
Styrelsen:     Ida Fredriksson, ordfšrande 
     Mattias Hallsten, vice ordfšrande 
     Ola Garnwall, kassšr 
     Bosse SŠll, sekreterare 

Stina NorŽn, ledamot 
     Ola Embreus, suppleant  
     Fridolin Hellmig, suppleant  
 
Revisorer:    Andre Loewen 

Daniel Jacobs 
 
AccesskommittŽn:   Jonatan Rask 
     Per Larsson 
     Nils Ragnar Gustavsson  
     Mattias Hallsten 
     Henrik Antonsson     
 
BultkommittŽn:    Magnus StršmhŠll 
     Per Larsson 
 
StugkommittŽn:    Joanna •sander  

Petter •sander 
Martin Mšlholm 
Malin Mšlholm 

 
RimnershallenkommittŽn:   Fridolin Hellmig 

Daniel Andersson (Barn och Ungdom) 
Catharina Andersson (Barn och Ungdom) 

 
Bro BoulderkommittŽn:   Jonas Andersson 

Hugo Hermansen  
Alba Bergeling 
Anders Dahl 
Daniel Jacobs 
Joanna •sander 
 

     
Hemsideadministratšrer:  Anders Dahl 
     Ida Fredriksson 
     Martin Wiklander 
 
Facebookadministratšrer:  Martin Wiklander (admin) 
     Ida Fredriksson (admin) 
     Rickard Larsson (admin) 
     Liz LaMora (admin) 
     Martin Mšlholm (red.) 
     Petter •sander (red.) 
     Henrik Antonsson (red.) 
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1.1 Styrelsen 

VerksamhetsŒret 2020 har fšr BKK, som fšr sŒ mŒnga andra, blivit annorlunda. •rsmštet fšrskšts 
tŠmligen kraftigt pŒ grund av pandemien och hšlls i slutet av juli. 
 
Under Œret 2020 genomfšrdes 8 protokollfšrda styrelsemšten.  
 
Arbetet med att styra upp vem som har det ekonomiska ansvaret fšr olika delar av Rimnershallen 
har gŒtt framŒt. Kontakten med kommunen Šr bŠttre Šn tidigare. Rimnershallen har ocksŒ under 
perioder varit bŒde helt stŠngd och delvis begrŠnsat šppet, vilket Šr beslutat av Uddevalla kommun. 
Det Šr Uddevalla kommun som styrt šver de restriktioner som hŒllts i hallen under Œret och klubben 
har rŠttat sig efter dessa. Nya grepp och rep finns.  
 
Arbetet med en aktivitetskommittŽe kan vi bara konstatera startades pŒ helt fel Œr och detta har inte 
alls kunnat komma igŒng som tŠnkt. Inte heller blev 2020 det event-Œr som var planerat pga 
pandemin. En bouldertrŠff lyckades dock genomfšras fšrtrŠffligt bra i bšrjan av hšsten (enligt dŒ 
rŒdande restriktioner). Ett antal onsdagsklŠttringar genomfšrdes, bland annat med šppnandet av en 
helt ny klippa vid Trebenareberget Ð vilket var lyckat! Planer fanns pŒ ett hšstmšte med firande av 
att klubben fyllde 30 Œr 2020, men pga restriktioner kunde det ej genomfšras.  
 
E-passi friskvŒrdsbetalning har vi anvŠnt pŒ prov och styrelsen har valt att avsluta denna tjŠnst dŒ 
det resulterade i merarbete i bokfšring och administration samt ledde till minskade intŠkter fšr 
taggar och medlemskap.  
 
GŠllande besiktning av autobelay sŒ ska ProAccess skšta den och šversyn av vŠggen Œrligen. 
 
Avsaknaden av boenden i klubbstugan och de minskande barn och ungdomsgrupperna har gett 
effekt bŒde pŒ ekonomin och medlemsantalet pga. att fler medlemmar frŒn bOu-grupperna inte har 
fšrnyat sina medlemskap fšr 2021.  
 
Styrelsen fšljer vad som hŠnder med vindkraftsetableringen i BŠrfendal. 
 
Vi har ocksŒ tŠnkt hur vi kan utforma hemsidan bŠttre. Detta arbete fortsŠtter.  
 
Vi har sškt kompensatoriskt stšd fšr corona-Œret. Se nŠrmare i bokslutet. Vi har fŒtt fšr alla fyra 
kvartalen. Sammanlagt 82.000 kr. 
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1.2 Access  
Med Corona-pandemin gick antalet besškare vid klipporna ner avsevŠrt, och dŠrmed ocksŒ de mest 
akuta accessproblemen som ju som oftast bubblar upp till ytan vid de mest vŠlbesškta klipporna. 
 
Fokus fšr kommittŽns arbete har under 2020 legat pŒ att hŒlla koll pŒ fŒgelsituationen (nŒgra nya 
klippor har tillkommit dŠr stšrningskŠnslig fŒgel beršrs), undersška mšjligheten att lšsa 
toalettproblem och planera fšr att lšsa parkeringsfrŒgan vid ett antal vŠlbesškta klippor. 
 
Emma Asplind gjorde en insats som folkbildare och gick runt och bjšd pŒ kaffe, pratade accesstŠnk 
och delade ut info vid Galgeberget pŒ kristi himmelsfŠrdshelgen. NŒgra accessrelaterade budskap 
har ocksŒ kommunicerats ut i sociala medier och pŒ hemsidan. 
 
Utšver punkterna ovan blev det inget av den planerade bergfaddertrŠffen och de fysiska trŠffarna i 
kommittŽn har ocksŒ uteblivit. Vi hoppas att det kommande Œret blir ett Œr dŠr man kan ses pŒ 
klippan och i sociala arrangemang igen sŒ att kommittŽns fasta punkter Œter kan genomfšras. 
 
Med vŠnliga hŠlsningar, BohuslŠns KlŠtterklubbs AccesskommittŽ: Henrik Antonsson, Nils-Ragnar 
Gustavsson, Mattias Hallsten, Per Larsson och Jonatan Rask 
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1.3 Bro Boulder 

Verksamheten har i 2020 gŒtt bra, trots Coronasituationen.  
 
Coronasituationen ser inte ut att ha haft nŒgra stora ekonomiska konsekvenser fšr Bro Boulder 
under 2020. EngŒngsavgifterna Šr jŠmfšrbara med 2019 och 2018. Under sommarmŒnaderna har 
det varit fŠrre norrmŠn en vanligt i BohuslŠn, men det ser ut till att frŒnvaro av dessa har uppvŠgds 
av inomlands semestrande och personer i nŠromrŒdena som har besškt hallen. 
 
Hallen har varit i drift som vanligt fram till december dŒ det blev beslutat pŒ grund av regionala rŒd 
att reducera antalet personer som vistas tillsammans. Endast personer med personlig bricka och 
medlemskap i klubben har haft mšjlighet att trŠna. Utan denna nedstŠngningen skulle troligtvis 
resultatet ha blivit 5-6000kr mer i intŠkter. Konsekvensen har dock blivit att det under december 
mŒnad var mŒnga nya medlemmar som kšpte egen bricka fšr att fortfarande ha mšjlighet att trŠna. 
 
SystemvŠggen har Šntligen blivit fŠrdigstŠlld tack vare engagemang frŒn nŒgra enstaka personer. 
 
Ny ljudanlŠggning Šr inkšpt. 
 
7 mars var det klubbmŠsterskap i hallen. Stort tack till de som hšll i och anordnade detta. Det var ett 
jŠttelyckat arrangement och vi hoppas att detta Šr nŒgot som vi kan fortsŠtta med i framtiden. 11 
mars kunde man lŠsa i Lysekilsposten:  
 
BohuslŠns KlŠtterklubb anordnade klubbmŠsterskap pŒ Bro Boulder i lšrdags. Det blev en riktig 
familjedag som bšrjade med barnklŠttring. PŒ eftermiddagen var det dags att mŠta teknik, kraft, 
elegans och vem som Šr den bŠsta klŠttraren i klubben. 
 
Under sommaren fick vi Šntligen fŠrdigmŒlat fasaden och samtidigt gjordes en storstŠdning inne i 
hallen och bakom vŠggarna. Uppmštet var sŒdŠr, uppslutningen var inte bŠttre en att knappast 1/10 
av de som har lšst bricka fšr medlemskap i hallen deltog. Om vi i framtiden ska klara att hŒlla priset 
i hallen pŒ samma nivŒ Šr vi beroende pŒ škat engagemang pŒ slika sammankomster. €ven om 
klubbkassan i dag Šr rŠtt stor sŒ vill den snabbt bli tom om klubben ska kšpa in dessa tjŠnster.  

 
PŒ slutet av Œret har det ocksŒ bildats en grupp som pŒ eget ingenativ samlas och bygger leder en 
gŒng i mŒnaden. Vi Šr tacksamma att sŒ mŒnga som mšjlig hjŠlper till med att bygga leder eller pŒ 
annat sŠtt Šr med och skšter om hallen. 
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Ekonomi: 
IntŠkter:      2020  2019  2018 

¥# EngŒngsavgift Bro Boulder    79 290   76 820   79 176 
¥# Tag (medlemskap 3-6-12 mnd) 129 150   78 475 111 200 
¥# Grupper        1 100            0     1 200 
¥# Summa    209 540 155 295 191 576 

 
Kostnader: 
 
Fasta utgifter 

¥# Arrendekostnader   -28 800 -28 800 -56 700 (2018+2017) 
¥# EL (vŠrme, ventilation, ljus)  -29 189 -31 479 -38 217 
¥# Kommunala kostnader (VA, sop) -10 785  -4 423 
¥# StŠdning    -10 314 -  16 939 -12 065 
¥# FastighetsfšrsŠkring -  

Bro Boulder    -19834  -  20 000 
¥# Summa fasta utgifter  87 337* -107 203   97 337 

 
*kommunala kostnader ej redovisat i utdrag frŒn styrelsen ligger troligen runt 10.000 

 
 

Variabla utgifter  

¥# 7!!E#2'3#234)5('# G#H('I*=;<(%*I3*%+=5('J #  G!1 #!E6     ! #,00# ##
¥# ,!6-#2'3#K+H(+%=':('J## # # # # G-8 #EEE## !F#61F###
¥# ,7!E#LD'B'4I:+>*:+H(+%=':('J## # # # G-6 #1-! ## #-##,F,# #
¥# !"##$%&$'($)*$%"+,(-+.'     /01%234 %

!

%

9(*4)%=%      -E-E   -E!8   -E!F #

¥# K+I3;*%('      -E8#,7E !,,#-8,  !8!#,60 #
¥# L=*%=#4%>:C%('    G86#116  G!E6#-E1#
¥# M=':=B)=#4%>:C%('    G08#7-F  #
¥# NH('*I3%%#CD'(>A(+5(#A'    10#7!!   O #

5.6"*+$+     71%840  %

# !

Kommentarer till resultat 2020 
NŒgra av investeringar som var planerade under 2020 har inte blivit gjorda, till exempel inkšp av 
nya grepp. Detta Šr nŒgot som vill ha hšg prioritet under 2021 da nya grepp inte har blivit inkšpta 
sedan hallen šppnades 
Kommitteen rekommenderar att šverskottet frŒn 2020 pŒ 79 186 kr vidarefšrs till verksamhetens 
planerade investeringar i 2021.    



 

 

9 

1.4 Bult  

•tgŠrdat yin och yang pŒ VŠlseršd 
Ny bult pŒ Stora vŠggen, VŠlseršd. 
Kollat šver HollŠndaršd och bytt nŒgra ankare. 
 

1.5 Rimnershallen  

Jag, Fridolin, blev invald som suppleant i klubbens styrelse Œr 2020. Det mesta av mitt arbete i 
Rimnershallen har handlat om att organisera och fŒ mŒnga praktiska saker gjorda. Det har bland 
annat inneburit att laga saker, att kšpa in ny utrustning, att sŠtta upp information och att se till att 
vŠggarna och utrustningen kontrolleras. MŒnga av dessa saker hade inte gjorts pŒ nŒgra mŒnader, 
dŠrfšr uppskattades relativt smŒ saker som en ny dammsugare och nya rep. 
 
Trots covid-19 hšlls hallen fšr det mesta šppen under 2020, men den var ocksŒ stŠngd i perioder. •r 
2020 kunde vi (i brist pŒ medlemmar som kunde hjŠlpa till) tyvŠrr bara erbjuda vŠldigt fŒ 
gruppbokningar och inga tillfŠllen fšr prova-pŒ klŠttring. I synnerhet det sistnŠmnda Šr sjŠlvklart 
vŠldigt trŒkigt eftersom det gšr det svŒrare att fŒ nya medlemmar. DŠremot lyckades vi skruva ner 
grepp och bygga nya leder pŒ bŒde vŒr repvŠgg och bouldervŠgg, sŠrskilt bouldervŠggen blev 
vŠldigt bra. €ven medlemsklŠttringen pŒ torsdagar har rullat pŒ och stŠmningen bland vŒra aktiva 
medlemmar i allmŠnhet har varit god. 
 
FrŒn Barn och ungdom Rimnershallen 
•ret bšrjade som vanligt med tvŒ ungdomsgrupper och en barngrupp. 
I februari/mars blev Covid-19 spritt och uppmŠrksammat i samhŠllet och en del fšrŠldrar valde att 
ta bort sina barn ur klŠttringen. Framfšr allt barngruppen minskade kraftigt. 
Kommunen valde sedan att ha Rimnershallen stŠngd under en period av nio veckor. 
 
Det finns ett behov av nya ledare till grupperna, dŒ det har varit omsŠttning pŒ dessa. I nulŠget Šr 
det tre st som Šr aktiva. Det finns Šven behov av ny administratšr fšr kšlistan, den nuvarande slutar 
till sommaren. 
Det har varit ett konstigt Œr med restriktioner och mindre mšjlighet att gšra resor och utflykter med 
destination klŠttring. Men dom som varit pŒ plats har klŠttrat med stor motivation. 

1.6#Stugan 

•ret 2020 var ett annorlunda Œr i klubbstugan. Stugan var helt stŠngd fšr alla besškare under en 
period pŒ vŒren, och sedan šppen endast fšr medlemmar i klubben. 
KommittŽns arbete har gŒtt pŒ sparlŒga 2020 och endast bestŒtt av akut skštsel av stugan. 
En stor post har tyvŠrr uppkommit dŒ mšssen gnagt sšnder vacuum-membranet i toalettpumpen vid 
tvŒ tillfŠllen. DŠrav hŒller vi pŒ att se šver musbekŠmpningen i stugan. 
 
FšrvaltningsberŠttelse 2020 
Under 2020 har arbetet med ekonomin till stor del handlat om att tŠcka upp fšr de minskade intŠkter 
pandemins restriktioner har medfšrt och gšra investeringar i de verksamheter som Šr viktiga fšr 
klubben. Vi har vid tre tillfŠllen under Œret sškt kompensationsstšd frŒn riksidrottsfšrbundet och har 
dŠr erhŒllit ett viktigt bidrag fšr verksamheterna. Rimnershallen har fŒtt nya rep, grepp och en 
besiktning av klŠttervŠggen har genomfšrts, denna kostnad har inte belastat klubben. Bro Boulders 
systemvŠgg har delvis finansierats av ett anlŠggningsbidrag frŒn Idrottslyftet, Svenska 
KlŠtterfšrbundet som vi fick under hšsten 2019. 
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Ekonomisk rapport 
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RevisionsberŠttelse 2019 
Revisorerna redogšr pŒ Œrsmštet fšr deras arbete. 
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2 Verksamhetsplan (V.P) BKK 2021 

2.1 Styrelsen  

Fšr 2021 kommer styrelsen verka fšr att vi ska kunna hŒlla igŒng vŒra verksamheter sŒ gott det gŒr i 
enlighet med gŠllande restriktioner frŒn FHM. 

Vi kommer strŠva efter att barn- och ungdomsverksamheten ska komma igŒng sŒ fort 
restriktionerna medger.  

Arbete med Access och fšrvaltning av vŒra lokaler Šr prioriterad verksamhet (dŒ vi inte tror att 
events kan komma hšgt i prioritering ej heller under 2021 pga. pandemin). 

Vi ser inte att event och kursverksamhet Šr nŒgot som kommer kunna genomfšras fullt ut i Œr med 
tanke pŒ pandemin. Ifall mšjlighet finns till medlemstrŠffar eller andra events till sommaren ser vi 
gŠrna att det genomfšrs men inga stšrre kostnader fšr detta kommer budgeteras. 

Vi kommer bevaka ev utveckling av RimnersomrŒdet i Uddevalla fšr ev utškning av klŠttrerytor.  

Vi kommer implementera digital nŠrvarorapportering fšr barn- och ungdomsgrupperna. 

 

2.2 Access 

I vŠntan pŒ detta planeras under vŒren att genomfšra en digital avstŠmning med bergfaddrar, starta 
igŒng arbetet med anlŠggande av parkeringar samt att fortsŠtta bevakning av fŒgelfrŒgan och hŒlla 
kontakten med ornitologiska organisationer. 

 
2.3 Bro Boulder  

2021 Šr det fšrsta Œret klubben kan rŠkna med ÓnormaldriftÓ, utan stora investeringar eller efterslŠp 
i ŒtgŠrder frŒn byggnationen. Inkomster fšr Tag ( 3-6-12mŒnader) tŠcker de fasta driftskostnaderna 
fšr hallen.  
 
Inkomster frŒn engŒngsavgifter kan fšrslagsvis anvŠndas fšr att investera i att utveckla hallen, samt 
sŠtta av pengar fšr framtida investeringar t.ex. gŠllande underhŒll.  
 
Under 2021 har kommittŽn som mŒl att investera i inkšp av nya grepp, dŒ detta inte har gjorts sedan 
hallen šppnades.  
 
Vi planerar att skylta vid vŠgen som visar vart hallen ligger.  
 
En extra mutterknack samt stege ska kšpas in, detta sŒ flera kan bygga leder samtidigt.  
 
Det vill fortfarande vara ett behov att gšra en reell storstŠdning i hallen minst en gŒng om Œret. 
Beroende pŒ hur Corona situationen utvecklar sig satsar vi pŒ att fŒ genomfšrt detta ocksŒ under 
2021. 
 
Slutligen, om 2021 hade varit ett normalŒr sŒ skulle troligtvis intŠkterna frŒn engŒngsavgifterna 
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vara ca 80.000kr. I och med den stora osŠkerheten kring den pŒgŒende pandemin har vi valt att inte 
budgetera med nŒgon inkomst pŒ engŒngsavgifter under 2021. Vi hoppas sjŠlvklart att vi sŒ snart 
lagstiftning och restriktionerna šppnar fšr det att vi kan ŒtergŒ till normal drift.  
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Bro Boulder Budget 2021 
IntŠkter : 
EngŒngsavgift Bro Boulder   0* 
Tag (medlemskap 3-6-12 mŒnad)  135 000 
Totalt inkomster 2021    135 000 
 
Fasta kostnader: 
Arrendekostnad     -28 800 
EL      -35 000 
Kommunala kostnader (VA, SophŠmtning) -11 000 
FastighetsfšrsŠkring    -20 000 
StŠdning     -20 000 
Reparation och underhŒll   - 10 000 
Fšrbruksmateriell (toapapper etc)  -5 000 
Total fasta kostnader    -129 800 
 
Planerade investeringar: 
Skyltning vid landsvŠg 162   -10 000 
Grepp     -60 000 
Ledbyggare workshop   -10 000 
Hšgtalare    -5000 
Trinett     -10 000 
Utomhusbelysning   -2000 
Stege och knack   -5000 
BŠnk     -4000 
Tryckluftskompressor   -2500 
Totalt investeringar    -112 000 
 
…verskott /underskott 2020    
AvsŠttning till underhŒll och investeringar  
Resultat šverskott/underskott   -106 800 
Ackumulerat šverskott frŒn tidigare Œr  **  36 411kr (2019),  

79 186 kr (2020) 
 
Resultat 2019-2021    8 797 kr 
 
* pŒ grund av ovisshet om vi fŒr šppnat hallen fšr allmŠnheten under 2021 Šr det inte budgeterat 
med inkomster frŒn dagspass. Vi planerar att šppna hallen fšr dagspass sŒ snart corona situationen 
ger mšjligheter till det, och detta vill da ge ett positivt bidrag pŒ budgeten.  
 
** …verskott frŒn Bro Boulder har under 2019 och 2020 inte blivit avsatt pŒ ett eget konto, men 
placerat i den stadig vŠxande klubbkassan.  
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2.4 Bult  

Bšrja med Hallinden 

 

2.5 Rimnershallen  

 

2.6 Stugan  

Under 2021 planerar kommittŽn i fšrsta hand att fortsŠtta med den lšpande verksamheten i stugan 
och fortsŠtta musbekŠmpningen. Fšrutom det Šmnar vi gšra fšljande: 
Renovera fšnster 
UnderhŒlla vŠgen och parkeringen 
Renovera golvet i vardagsrummet 
 
Fšnsterrenovering 20 000 
VŠg och parkering 10 000 
Golvet 5 000 
Lšpande underhŒll 10 000 
UnderhŒll VVS 10 000 
# #
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Kommentar pŒ budgeten fšr 2021 

Budgeten Šr baserad pŒ resultatet fšr 2020 och det budgetar som inkommit frŒn respektive 
kommittŽ. Bedšmningen Šr att pandemins restriktioner kommer pŒverka ekonomin pŒ samma sŠtt 
som fšrra Œret. OsŠkerhet rŒder kring eventuella bidrag som kommer kompensera minskade intŠkter. 
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4 Motioner 

Motion 1 
 

Separat konto fšr inkomster till Bro boulder. 

Vi i Bro boulders kommittŽ ser en fšrdel med ett separat konto fšr bro boulder dŠr inbetalningar fšr 
gymmet gŒr direkt till detta konto. 

Fšrdelarna Šr att vi i realtid skall kunna se hur just gymmets ekonomi ser ut, hur vŒra beslut 
pŒverkar antal besškande och kunna pŒ sŒ vis ta snabbare och bŠttre beslut dŠrefter. 

Kontot i sig Šr inte lŒst till bro boulder utan Šr en del av klubbens inkomster och tillgŒngar. 

 

Styrelsens svar: 

Styrelsen Šr positiva till andemeningen i motionen men ser problem i merarbetet det skapar kring 
administration och bokfšring med ytterligare bankkonton att administrera.  

Bro Boulders resultat bokfšrs lšpande av den ekonomiska administratšren och den lšpande 
bokfšringen kan ses i vŒr bokfšring-och faktureringsprogram VISMA. 

Styrelsen fšrslŒr: 

Att: Motionen avslŒs i helhet. 

Att: En representant frŒn Bro Boulder resp Stugkommiten ges mšjlighet till att fŒ ett anvŠndarkonto 
med lŠsbehšrighet i VISMA fšr att dŠr kunna ta del av den lšpande bokfšringen och dŠrmed kunna 
ha lšpande koll. 
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Motion 2 

Eget sparkonto fšr verksamheterna. 

 

Eget sparkonto fšr verksamheten dŠr šverskott frŒn verksamheten blir placerad. Verksamheten har 
ett behov av att bygga upp en ekonomisk buffert fšr att klara av stšrre reparationer och underhŒll. 
Detta gŠller t.ex byte av vŠrmepumpar eller ventilationsaggregat, eller att hŒlla en normal drift ett Œr 
som 2020, dŠr man anvŠnder det ackumulerade šverskottet till att vidareutveckla och driva hallen. 

 

Detta skulle ocksŒ ge transparens i ekonomin gŠllande hallen fšr klubbens medlemmar. Det ger en 
mšjlighet att se hur verksamheten bŠr sig šver tid. Detta kan ocksŒ underlŠtta fšr att ta beslut om 
nšdvŠndiga reinvesteringar, utan att detta negativt drabbar ekonomisk fšr andra intressen klubben 
har. Samt att det underlŠttar fšr att justera prisnivŒn i hallen. 

 

Styrelsens svar  
Styrelsen delar motionŠrens Œsikt om att klubben Šr i behov av att bygga upp en ekonomisk buffert 
fšr att klara stšrre reparationer underhŒll och vidareutveckling av vŒra fastigheter och att klubben 
behšver ha ett kontinuerligt sparande fšr att uppnŒ detta. 
Styrelsen anser att ett sparkonto fšr underhŒll och stšrre reparationer bšr vara nŒgot som beršr bŒda 
vŒra fastigheter som klubben Šger och driver, dvs klubbstugan och Bro Boulder. 
Att ekonomiska intressen kan stŠllas mot varandra Šr alltid en risk, men det krŠvs ocksŒ en 
prioritering som ska gšras mellan respektive kommittŽ och styrelsen lŠmpligtvis genom en budget. 
Styrelsen ser BKK gemensamma verksamhet som en helhet. 
Styrelsen har genom samtal med klubbens ekonomikonsult kommit fram till att ett rimligt sparande  
Œrligen bšr uppgŒ till minst 200kr/kvm fšr respektive fastighet. 
 
Styrelsen fšreslŒr: 
Att motion 2 avslŒs 
Att styrelsen skapar ett sparkonto ÓUnderhŒll lokalerÓ 
Att gšra en engŒngsšverfšring pŒ 300 000:- i Œr 2021, till detta konto. 
Att Œrligen gšra en šverfšring om minst 60 000:- till detta konto. Summa dŠrutšver beslutas av 
styrelsen. 
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5 Valberedningens fšrslag 
Valberedningens Rapport 2021 
  
  
VerksamhetsŒret susar fram i rask takt, och det har blivit dags fšr valberedningen att komma med 
ett nytt fšrslag fšr styrelse. 
  
Om vi tittar pŒ den avgŒende styrelsen sŒ har vi som fšljer: 
Fridolin Helmig har valt att avtrŠda sin roll som suppleant i fšrtid. 
Stina NorŽn Har valt att tacka fšr sin tid i styrelsen. 
Ida Fredriksson Har ocksŒ valt att Tacka fšr sig och lŠmna platsen som ordf. 
  
Bosse SŠll och Ola Garnwall valdes pŒ tvŒ Œr vid fšrra Œrsmštet och sitter sŒledes kvar ett Œr till. 
  
Valberedningens uppdrag har alltsŒ varit att ersŠtta: 
Ordfšrandeposten 
TvŒ Ledamotsposter 
Samt TvŒ Suppleantposter 
  
  
Valberedningens fšrslag till •rsmštet Šr som fšljer: 
  
  
Att VŠlja Mattias Hallsten som Ordfšrande fšr en period pŒ 1 Œr 
Att VŠlja Marianne Ahnlund som Ledamot fšr en period pŒ 2 Œr 
Att vŠlja Anette Kinde som ledamot fšr en period pŒ 2 Œr 
Att vŠlja Daria Marcello som Suppleant fšr en period pŒ 2 Œr 
Att vŠlja Ola Embreus som Suppleant fšr en period pŒ 2 Œr 
  
 


